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משה פוזיילוב: אני חושב שראש שב"כ צריך להתפטר. בנקודת הזמן הזו. כל רגע שהוא לא עושה

את זה הוא פוגע בארגון וביכולות שלו לממש את הביצועים הכי טובים שלו. צריך ראש שב"כ

אחר, כדי שיתחיל תהליך ריפוי ושיקום של הארגון הזה. אני מתפלא שרה"מ לא נוקט באמצעים.

הראיון התקיים ברדיו דרום, בתאריך 11.03.2025.
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